
قربانی: سپاهان 
بازی آسان ندارد

محمـــد قربانـــی هافبـــک تیـــم 
فوتبال ســـپاهان دربـــاره پیروزی 
تیمـــش مقابـــل صنعـــت نفـــت 
می گویـــد: »مـــا در ایـــن بـــازی 
خانگی نیاز مبرم به برد داشـــتیم 
و نســـبت به تیم حریف هم بهتر 
بـــازی کردیـــم. در مـــورد گل هـــم 
بایـــد بگویـــم کـــه کمـــک داور در 
بهترین جا قرار داشـــت و باید به 
تصمیم او احترام بگذاریم. چند 
کارشـــناس هم گفتند که توپ از 
روی خط رد شده است و تصاویر 
تلویزیونـــی هـــم ایـــن را نشـــان 
می داد.« او در واکنش به اینکه 
برخی معتقدند سپاهان نسبت 
بـــه دو مدعـــی دیگـــر بازی هـــای 
آســـان تری در پیش دارد این طور 
یـــن  می گویـــد: »مـــن اصـــاً ا
حـــرف را قبول نـــدارم و بازی های 
ر  د ن  ها ســــــپا
آینــــــــده آســـان 
نیست. شمــــــــــا 
دیدید که صنعت 
نفـــت به عنـــوان یـــک 
تیـــم تـــه جدولـــی چگونـــه 
برابـــر ما بازی کرد و توســـط آنها 
در زمین خودمان اذیت شدیم، 
پس بـــازی برابر تیم هـــای پایین 
جـــدول اصاً آســـان نیســـت.« 
او تراکتـــور را حریف سرســـختی 
می دانـــد: »تراکتـــور تیـــم خوبی 
اســـت و خمـــس ایـــن تیـــم را 
متحـــول کـــرده  اســـت. شـــنیدم 
که بازی قرار اســـت در ورزشگاه 
یـــادگار امـــام)ره( برگزار شـــود و 
مطمئنـــاً بـــا حضـــور هـــواداران 
تراکتـــور ایـــن بـــازی جذاب تـــر 
خواهـــد شـــد. ما هـــم بـــرای برد 
بـــازی خواهیـــم کـــرد، چـــون 
می خواهیـــم رونـــد خوب مـــان را 

ادامـــه دهیـــم.«

 
بوحمدان: شرایط 

 سپاهان بهتر از
۲ مدعی دیگر است

فبـــک  حمیـــد بوحمـــدان ها
تیـــم فوتبـــال فولاد خوزســـتان 
در مـــورد آخریـــن وضعیـــت 
تیمـــش بعد از پیـــروزی مقابل 
پیـــکان می گویـــد: »تیـــم مـــا 
تـــا حـــدودی تحـــت فشـــار قرار 
داشـــت بـــه همیـــن دلیـــل نیاز 
مبرمی به کســـب پیروزی برابر 
فولاد خوزســـتان داشـــتیم که 
خوشـــبختانه ایـــن اتفـــاق رخ 
داد. حـــالا خودمـــان را آمـــاده 
بـــازی بـــا نســـاجی می کنیـــم 
تـــا بتوانیـــم در ایـــن بـــازی هـــم 
عملکرد خوبی داشته باشیم. 
متأســـفانه فصـــل خوبـــی برای 
فـــولاد رقـــم نخـــورد. خودمـــان 
انتظار داشـــتیم که خیلی بهتر 
از ایـــن نتیجـــه بگیریـــم، امـــا 
متأســـفانه نتایـــج بـــه شـــکل 
دیگـــری رقـــم خـــورد. تمـــام 
هدف مـــان ایـــن اســـت کـــه در 
شـــش بـــازی پایانـــی بهتریـــن 
نتایـــج ممکـــن را بگیریـــم و از 
حیثیت و نام فولاد خوزســـتان 
دفـــاع کنیـــم.« او با اشـــاره به 
بـــازی مقابل نســـاجی این طور 
می گوید: »قطعاً بازی آســـانی 
در پیـــش نداریـــم، ولـــی بـــه 
چیـــزی جـــز گرفتن ســـه امتیاز 
فکـــر نمی کنیـــم. مـــا در خانـــه 
محکـــوم بـــه بـــرد هســـتیم هر 
چنـــد کـــه می دانیـــم نســـاجی 
 » . ســـت ا کیفیتـــی  با تیـــم 
بوحمـــدان در پاســـخ بـــه ایـــن 
پرســـش کـــه امســـال کـــدام 
تیـــم قهرمـــان لیـــگ خواهـــد 
شـــد، می گویـــد: »پیش بینـــی 
واقعاً ســـخت اســـت و هر ســـه 
تیـــم بـــالای جـــدول بـــه انـــدازه 
خودشـــان شـــانس دارنـــد. 
شـــرایط فنی ســـپاهان نسبت 
بـــه دو تیـــم دیگر بهتر اســـت، 
ولـــی هیـــچ چیـــز را نمی تـــوان 
ید  شـــا و  کـــرد  پیش بینـــی 
سرنوشـــت قهرمانـــی بـــه دو 
هفتـــه آخـــر کشـــیده شـــود.«
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علی حمودی:

مشکلات، شانس صعود را گرفت

علی حمودی کاپیتــان تیم لیگ یکی اســتقلال ملاثانی از اینکه تیمــش به رده های 
پایین جدول رسید، ناراحت است و فکر می کند مشکلات مانع صعود این تیم شد: 
»اســتقلال ملاثانی مدعی اول صعود بود و هفته ها در صدر جدول قرار داشت. در 
همان زمان ما هشدار دادیم که مسئولان رسیدگی کنند اما این اتفاق نیفتاد و حالا 
شــاهد پایین رفتن تیم در جدول هســتیم. جایی که دیگر نمی توانــد مدعی صعود 

باشد. کاش به این تیم رسیدگی می شد تا به لیگ برتر صعود می کرد.«

محمد برزگر

مدیر فنی باشگاه اترک بجنورد

محمد برزگــر بازیکن اســبق و چپ پای پرســپولیس مدیرفنــی جدید باشــگاه اترک 
بجنورد شد. برزگر ۴۷ ساله که از پیشکسوتان باشگاه پرسپولیس به شمار می رود، 
سابقه مربیگری در تیم های راه آهن تهران و داماش تهران را دارد. او به عنوان مربی 
در تیم های پایه پرســپولیس و در عرصه مربیگــری نیز فعالیت کرده اســت. برزگر با 
تیم اترک بجنورد در لیگ دســته دوم فعالیت جدید خود را آغاز کرده است تا تجربه 

جدیدی به دست بیاورد.

دارکو بیدوف

انتقال به لیگ تاجیکستان

دارکو بیــدوف، مهاجم ۳۴ ســاله صربســتانی در ابتــدای فصل بــه ذوب آهن 
اصفهان پیوســت اما فقــط ۱۶ دقیقــه فرصت بــازی پیدا کــرد و با نظــر مهدی 
تارتار که خودش او را جذب کرده بود به  دلیل مصدومیت های تمام  نشدنی و 
ناآمادگی جدا شد. او در پنجره نقل وانتقالات زمستانی به تیمی ملحق نشد 
اما سرانجام طی انتقالی عجیب و دور از انتظار به عنوان بازیکن آزاد به خوجند 

تاجیکستان پیوست.

در آینه لیگ
فوتبال ایران

صعود احتمالی شمس در روز سخت مدعیان
هفتــه بیســت و هشــتم لیــگ یــک در 
حالی امروز برگزار می شــود که تیم های 
مدعی استقال خوزستان و شمس آذر 
قزویــن مقابــل هــم قــرار می گیرنــد. 
اســتقال خوزســتان که با ۴۴ امتیاز در 
رده دوم قــرار دارد، بــا توجــه بــه اینکــه 
میزبــان اســت و البتــه نمی خواهــد این 
جایــگاه را از دســت بدهــد، بــه چیــزی 
جــز پیــروزی و کســب ۳ امتیــاز فکــر 
نمی کنــد. چــرا کــه فجرسپاســی ظاهــرا 
کار ســختی مقابــل اســتقال ماثانــی 
بحــران زده نــدارد و کوچکتریــن لغــزش 
از سوی شــاگردان سیروس پورموسوی 
باعــث می شــود تیــم شــیرازی جــای 

آنهــا را بگیــرد. ســایپا هــم کــه همچنان 
امیــدوار بــه صعــود اســت ایــن هفته از 
تیــم قعرنشــین چــوکای تالــش پذیرایی 
خواهــد کــرد. خیبــر خرم آبــاد کــه هفته 
گذشــته شکســت تلخــی متحمــل شــد 
ایــن هفته اســتراحت خواهد داشــت تا 
با آمادگی بهتری برای مســابقات هفته 
بیســت و نهــم آمــاده شــود. چادرملــو 
اردکان کــه روی کاغــذ شــانس صعــود 
دارد، میهمان پارس جنوبی جم است. 
میهمــان تیمــی کــه تغییــر کادرفنی هم 
بــه کمکش نیامد و حــالا بحث برکناری 
امیــد روانخــواه هــم کامــاً جــدی شــده 
اســت. ون پارس اصفهان که شــرایطی 

مشــابه بــا چادرملــو دارد، ایــن هفتــه 
از تیــم پاییــن جدولــی خلیج فــارس 
ماهشــهر میزبانــی خواهــد کــرد. مــس 
شــهربابک کــه اولیــن بازی ایــن هفته را 
انجــام خواهــد داد، میزبــان آرمان گهــر 
اســت کــه در رده های پایین قــرار گرفته 
اســت. شــهرداری آســتارا کــه بــرای 
نیفتــادن تــاش می کند، امــروز مقابل 
خوشــه طایی ســاوه بــه میــدان خواهد 
رفــت. تیمــی کــه در میانه هــای جــدول 
قرار دارد و نه خطر ســقوط را احســاس 
می کنــد و نــه شــانس صعــود دارد. 
شــهرداری همــدان و دریــا بابــل کــه در 
جدول همســایه هستند هم دیگر بازی 

ایــن هفتــه را برگــزار خواهنــد کــرد. این 
۲ تیــم تنهــا یــک امتیــاز بــا هــم اختاف 
دارنــد کــه همین مســأله به آنهــا انگیزه 

می دهــد تــا بــه دنبــال بــرد باشــند.
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محمد آبشــک مدافع فولاد خوزستان 
از اینکــه تیمــش ســال ۱۴۰۲ را بــا بــرد 
شــروع کــرد خیلــی خوشــحال اســت 
و حــالا فکــر می کنــد در بازی هــای 
باقی مانــده بایــد نتایــج بهتری کســب 
کننــد تــا بتواننــد جایــگاه تیــم را تغییــر 
دهنــد و بالاتــر ببرنــد. آبشــک کــه 
امیــدوار بــه روزهــای بهتر اســت، برای 
اولیــن بــار کار با علیرضــا منصوریان را 
تجربــه می کنــد، می گویــد بایــد نتایــج 
گذشــته را جبــران کــرد و بــا بازی هــای 
متفــاوت، بردهای بیشــتری به دســت 

بیاوریــم.
اوضاع فولاد این روزها چطور 

است؟
همانطــور کــه می دانیــد مــا در کل 
نتایــج خوبــی نگرفتیــم و فکــر می کنــم 
نتوانســتیم انتظاراتــی کــه باشــگاه و 
هــواداران داشــتند را بــرآورده کنیــم. 
خودمــان می دانیم نتایج مان مناســب 
نبــود. در مقطعی از فصل نتایج خوبی 
گرفتیــم اما در مقطعی خوب نبودیم و 
نتوانســتیم انتظارات را بــرآورده کنیم. 
بــه همیــن دلیــل در چنــد بــازی باقــی 
مانــده تمــام تاش مــان را می کنیــم 
کــه نتایــج خوبــی بگیریــم و جایــگاه را 

بهتــر کنیــم.
پس انگیزه بالایی برای بازی های 

باقی مانده دارید؟
بــا توجــه به بــردی که مقابــل پیکان در 
شــروع ســال جدیــد بــه دســت آوردیم 
حــالا تمــام تاش مــان ایــن اســت کــه 
در چنــد بــازی باقی مانــده با تمام توان 
بجنگیــم و جایــگاه را بهتــر کنیــم. اول 
فصــل همــه فولاد را جــزو ۳، ۴ تیم اول 
جــدول می دانســتند امــا متأســفانه 

بدشانســی گریبان مــان را گرفــت.
تغییر کادرفنی چقدر در تیم تغییر 

به وجود آورد؟
کادرفنــی قبلی تــاش کردند و زحمات 

زیادی کشــیدند اما به هر دلیلی ادامه 
همکاری مهیا نشــد و آقای منصوریان 
آمــد. من تــا به حال با آقای منصوریان 
کار نکــرده بــودم و الان می بینــم مربی 
خوبــی اســت کــه بــا تمــام وجــود کار 
می کنــد و بــرای تیــم وقــت می گــذارد. 
منصوریــان در شــرایط ســختی آمــد و 
تاش می کند شــرایط تیم را بهتر کند.

این هفته بازی مهمی مقابل 
نساجی دارید که با توجه به 

اینکه میزبان هستید، حتماً برای 
فولاد اهمیت زیادی دارد.

قطعاً همینطور اســت. بــا توجه به برد 
خــارج از خانــه مقابل پیــکان، حالا این 
بــازی برای مــان اهمیــت زیــادی دارد و 
بایــد حتمــاً ببریــم تــا شــرایط  فــولاد در 
جــدول بهتــر شــود. بازی مهمی اســت 
کــه بــا حضــور تماشــاگران مان هــم 
برگــزار خواهد شــد. درســت اســت که 
نتایج مــان بــاب میــل هــواداران نبــود 
امــا از آنهــا می خواهیــم از تیم حمایت 
کننــد. ایــن تیــم متعلــق بــه خودشــان 
اســت که نیاز به حمایت دارد. با توجه 
بــه نــوع فوتبالــی کــه بــازی می کنیــم و 
متفــاوت اســت می خواهیــم روزهــای 
بهتــری را رقــم بزنیــم و ایــن رونــد را 

ادامــه دهیــم.
در مورد تیم ملی هم صحبت 

می کنید؟ اینکه انتخاب مربی 
ایرانی خوب است یا باید مربی 

خارجی انتخاب می شد؟
قطعــاً مربــی ایرانــی بهتــر اســت چــون 
شــناخت بهتــری نســبت بــه لیــگ و 
بازیکنــان ایرانــی دارد. پــس بــا ایــن 
شــرایط او می تواند به فوتبال ما کمک 
کنــد. در مقاطعــی کــه مربــی خارجــی 
آوردیــم، نمی گویــم پیشــرفت نکردیم 
اما همیشــه حاشــیه وجود داشــت اما 
مــن فکر می کنم با حضور مربی ایرانی 
شــرایط بهتر اســت و اتحاد بهتری بین 

اعضــای تیــم وجــود دارد.
با توجه به همین شناختی که 

مربی ایرانی از بازیکنان داخلی 

و لیگ دارد، انتظار می رفت 
قلعه نویی به گونه ای در تیم 

ملی تغییر نسل بدهد اما 
این اتفاق هنوز نیفتاد و در 
بازی های تدارکاتی تقریباً 

همان نفرات قبلی بازی 
کردند.

تغییر نسل یکباره نمی شود. 
چند ماه دیگر به مســابقات 
جام ملت های آسیا نمانده 
مقطعــی  چنیــن  ر  د و 
نمی تــوان تغییــر نســل بــه 
وجــود آورد. آن هــم قبل از 
یــک تورنمنت حســاس که 
همــه نگاه هــا به آنجا اســت.

اما انتظار می رفت حداقل 
چند بازیکن را تغییر دهد. مثلاً 

از بازیکنانی مثل محمد عمری، 
سینا اسدبیگی، مهدی قایدی 
و... دعوت کند اما این اتفاق 

نیفتاد.
هــر مربــی یــک ســبکی دارد و شــاید 
بازیکنــان آمــاده و خوبــی مثل عمری و 
قایدی به سبک این مربی نمی خورند. 
بــاز هــم می گویــم تغییر نســل یکباره 

نمی شــود و شــاید ایــن بازیکنــان 
بــه مــرور زمــان دعــوت شــوند و 
قطعــاً این اتفــاق خواهــد افتاد 
امــا حــالا کــه تنهــا ۶، ۷ مــاه بــه 
جــام ملت هــا مانــده، شــرایط 
بــرای تغییر نســل مهیا نیســت.

آبشک: الان زمان تغییر نسل نیست

فولاد با منصوریان فوتبال 
متفاوتی بازی می کند 

با مربی داخلی، حواشی در تیم ملی کمتر می شود

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

تغییر نسل یکباره 
نمی شود. چند ماه 
دیگر به مسابقات 

جام ملت های آسیا 
نمانده و در چنین 
مقطعی نمی توان 

تغییر نسل به وجود 
آورد. آن هم قبل از 

یک تورنمنت حساس 
که همه نگاه ها به 

آنجا است


